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Pan Maciej Kupaj

Radny

Rady Miejskiej Legnicy

Odpowiadając  na  zapytanie  z  dnia  13  października  2022  r.  czy
fanpage  pana  Marcina  Andrzejewskiego  na  portalu  społecznościowym
Facebook  pod  nazwą   „Marcin  Andrzejewski  –  Pełnomocnik  Prezydenta
Legnicy ds. Centrum Witelona” powstał za zgodą i wiedzą Prezydenta oraz
czy  prezentowane  tam  informacje  są  zgodne  z  rzeczywistością  i  są
stanowiskiem Pana Prezydenta, śpieszymy poinformować, iż:

Fanpage  Pełnomocnika  ds.  Centrum  Witelona  powstał  w  celu
informowania  mieszkańców  i  wszystkich  zainteresowanych  przyszłym
Centrum na temat przyszłości tego miejsca, planów i pomysłów. Wszystkie
informacje  podawane  na  tym  profilu  są  zgodne
z prawdą i pokazują rzeczywiste zmiany w byłym Teatrze Letnim. Fanpage
prowadzi samodzielnie Pełnomocnik Prezydenta ds. Centrum Witelona i on
odpowiada za treści tam zamieszczane.

  Z up. Prezydenta Miasta
                                                                          Krzysztof Duszkiewicz
                                                                          (Zastępca Prezydenta)

Do wiadomości:

1. Pani Marta Wisłocka – Przewodnicząca Rady Miejskiej
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli
3. A/a.


